
Junák – český skaut, kraj Praha, z. s. 

 

Zápis z jednání krajské rady dne 5. 10. 2020  

místo konání: online         čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně), Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub 

Schejbal – Kiki (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), Radim Bureš (Praha 4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), 

Judita Hačecká (Praha 8), Matěj Šturma – Vojín (Praha 9), Jakub Hladík – Arny (Praha 10),  

hosté: Jakub Dienstbier – místopředseda Prahy 4, Bartoloměj Sviták – místopředseda Prahy 10, Michal Janata, Kateřina 

Hrdličková 

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Dagmar Brabcová – Dáša      zapisující: Anežka Henychová 

termín příští rady: 2. 11. 2020 
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Úkoly: 

nejsou 

1. Připomínky k zápisu, úkoly  

K minulému zápisu nebyly připomínky.  

 

2. Dotace MŠMT 

Juan posílal tabulku k dotacím mailem. Záloha nebyla vyplacena přesně, ale tak, aby to vyšlo z peněz, které jsme dostali 

na účet. Zbývá udělat příkazní smlouvy, které udělá Martin (nebo VT) v příštích třech týdnech. Radim se zeptal na termíny 
finálního vyúčtování. 

 
Termíny (jsou v dotační vyhlášce): 

Okresy sdělí do 15. 10. 2020 (letos kvůli covidové situaci do 13.10. na e-mail předsedkyně dasa_b@volny.cz) kraji 

částku, kterou z dotace využijí na náklady akcí s tím, že při vyúčtování z ní musí vyčerpat minimálně 90 %. Kraj provede 
odhad dotovaných nákladů na akce do 30. 4. 2020 a sdělí jej ústředí. 

Okresy zajistí doplnění skutečnosti táborových dětodnů ve skautISu i o celkové náklady táborů a potvrzení odevzdání 
středisky do 15. 11. 2020. 

mailto:dasa_b@volny.cz


Vyúčtování okresy nahrají k elektronické kontrole do sběrného systému grantypraha.skauting.cz do 23. 11. 2020. Kraj 

provede předběžnou kontrolu bezprostředně, a podle potřeby požádá zpracovatele o doplnění nebo opravu. Termín pro 

ukončení předběžné kontroly je 4. 12. 2020. 

Okresy doručí vyúčtování dotací ve dvojím provedení dle čl. (30) kraji do 14. 12. 2020.  

 

3. Granty MHMP 

Dáša moc děkuje Matýskovi, že se uvolila nám s granty pomoci. Zároveň připomíná, že nejdůležitější je u grantů 
komunikace 

Do 30. 9. se měly posílat žádosti a přes google formulář osobodny. Bylo pár středisek, co to poslala pozdě v domnění, 
že termín je až 9.10., což je však pozdě a nestihlo by se to podat. Matýsek prosí okresáky (ti, kterých se to týká, vědí) 
aby zaurugovali jednotky, které se nepodařilo kontaktovat jí. 

Končí se vyúčtování roku 2019, a magistrát se snažil kontaktovat jedno středisko, ale marně. Díky Zbýňovi se nám 
podařilo se střediskem spojit, a nyní snad už s magistrátem komunikuje.  

Středisko Javor z Prahy 6 taky mělo velký problém kvůli komunikaci. Nesmířili se s tím, že by o dotaci přišli. Po 
vyjednávání to dopadlo tak, že budou všechna vyjádření znovu poslána dotační komisi, která je přezkoumá. Komise se 
však sejde až v půlce ledna, takže asi bude složitější účetnictví. 

Poslal se sběrný formulář na osobodny, které jsou navíc. Zatím jej vyplnilo 6 středisek, termín je 9.10. 

4. Situace s pandemií 

Proběhla krátká diskuse o aktuální situaci, z níž vyplynulo, že se Poděkování ve stanoveném termínu pro letošek zruší 

s tím, že je možné udělat ho, až to bude možné nebo případně v jiném formátu. VT přijímá podněty ke změně, klině i 
teoretické.  

5. Pořadatelství LŠ PLŠík 

Dáša posílala mailem nástřel projektu. Sama se přimlouvá za to PLŠík pořádat, neboť zde působí spolehlivý tým a snad 
se nemusíme obávat. Nikdo neměl nic proti. 

6. Kolečko okresů 

Praha 2 – Zítra mají okresní radu, Mrsk Mrsk bude online, další vzdělávačky se zrušily nebo přesunuly. 

Praha 3 – Bez zástupce.  

Praha 4 – Zítra mají radu, v červnu předávali Rockymu medaili sv. Jiří a bylo to super. Mají aktualizovaný okresní web, 

proběhly Šikovné ruce, Ventus má první víkend 17. listopadu a dost se bojí, online to dělat nechtějí. 

Praha 5 – Kvůli covidu ruší okresní roverský víkend a okresní zasedání výjezdní rady.  

Praha 6 – Tábory proběhly dobře až na špatnou komunikaci ohledně grantů u některých středisek. 

Praha 8 – Přesunuli čekatelky z minulého víkendu a budou pokračovat v online programech, další víkend by měli mít 
v listopadu. Zrušili setkání pro vedoucí. Tábory byly v pořádku a všechno dobré. 

Praha 9 – Mají se hodně dobře, okresní akce začínají v listopadu, uvidí, jak to bude (něco možná posunou o rok). 
Střediskům zatím akce docela vyšly. Uvidí se, jak to dopadne s podzimkami.  

10 – Mají se dobře, nepodařilo se jim uskutečnit druhý víkend rádcáku, tak ho definitivně zrušili. Plánují nějaký roverský 
den, ale zatím nevědí, jestli se do toho pouštět. 

KD – Bez zástupce. 

 

http://grantypraha.skauting.cz/


7. Různé 

Vojín popsal své působení jako zástupce kraje ve volební komisi pro online volby. Dvě minuty před radou byly uzavřeny 
volby do ústředích orgánů volby.skaut.cz (dvě setkání + dnes se sešli na hodinu s notářkou a bylo to nejvíc práce pro 

Jerryho) prošli dnes hlasování, notářce řekli, kdo byl jak zvolen, a s jakým počtem hlasů, pak losovali, ale byli zvoleni 
oba z těch, co měli stejný počet hlasů. 

Juan: 30. září psal Mukoki mail (půjde v příloze zápisu) aby se vědělo, co odbor pro vzdělávání potřebuje – je to výzva 

ke spolupráci krajů na zvýšení kapacity skautského vzdělávání 

Neměla by se upravit vyhláška kraje k online hlasování? Zamyslet se. (V současné chvíli při online radách nemůžeme 

hlasovat a musíme jedině elektronickým hlasováním, což pomalejší a náročnější.) 

 

Zapsala: Anežka Henychová        Schválil: Dagmar Brabcová 


